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Aabenraa
Kommuine

Bylderup, den 30. januar 2023

Møde i Fællesbestyrelse for Bylderup Skole og Børnehus

Mandag den 6. februar 2023
Id. 18.30-21.00

Mødeleder: Lasse
Afbud: Steven -

Dagsorden:
l. Godkendelse af dagsorden:

2. Meddelelser:

a) Formand:

b) IVIedarbejderrepræsentanterne:
børnehave, skole

c) Elevrådet:
d) Ledelsen:

børnehave, skole

Referat:
Godkendt

Formand: Ikke noget nyt.

Medarbejder repræsentant:

• Børnehave: Har haft maduge. Oplever

at børnenes appetit og nysgerrighed

øges. Der eksperimenteres og de fleste

spiser med glæde.

• De ældste børn har besøgt 0. kl. Det er en

fornøjelse at se hvordan 0. klasse tager
imod dem. Børnene glæder sig altid til at
komme på skolen.

• Vi arbejder meget med at være nærvæ-

rende voksne og tage udgangspunkt i
børnenes ideer. Vi arbejder med at til-

byde gode læringsmiljøer.
• Skole: Fastelavn venter lige om hjørnet.

Det er både indskoling og 4. og 5. kl.

• Elisa har været på kirkebesøg med l.

klasse. Det var en god oplevelse. Besø-

get var i forbindelse med emnet faste-

lavn.

• Der arbejdes med at ældre klasser hjæl-

per yngre klasser. Det giver rigtig meget
godt samvær på tværs af klasserne.

• Pædagogisk dag i lørdags. Vi arbejdede
med trivsels rapporten. Fin dag og godt

udbytte.

• Terminsprøver er afviklet.

Elevrådet:
• Vellykkede terminsprøver.
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3: Budget 2023:
Bilag fremsendes

4: Årsberetning:

• Ser frem til wolley turnering. Turnerin-

gen er for udskolingen, der bliver lavet

hold på tværs af klasserne.

• Dejligt med positiv respons fra bestyrel-

sen, der tager godt imod vores ideer.

• Lektie cafeen har ikke så mange kunder

endnu, Kathrine går en tur rundt i klas-

seme og fortæller om muligheden.
Ledelsen:

• Børnehave: Ny pædagog ansat, Sine

Wollesen, hun starter mandag i uge 8.
Hun skal være i Blækhuset og lidt på
Grøn gruppe. Vi glæder os til samarbej-
det.

• Skole: God pædagogisk dag. Både med
fagligt indhold og med et mere socialt
indhold.

• 100 dages fest for 0. klasse. Altid en god

dag og det var det også i år.

• Nye elever - i 9. og 4. klasse. Fremover

skriver vi ud til alle når der kommer nye

elever.

• Udskolingen arbejder med "fællesskabs-

følelsen" f.eks. at få taget godt imod 6.

klasse der starter i udskolinen efter som-

merferien.

Børnehave: Søren forklarede detaljer omkring
regnskabet. Lige nu er der "med forbehold" et

forventet overskud.

Skole: Søren gennemgik regnskabet. Der er et
forventet underskud. Vi er i gang med en afvik-

lingsplan.
Der er beløb der ikke er med. F.eks. reffusioner

fra forskellige puljer.

I efteråret laves den endelige afviklingsplan.

Der er tre vigtige pkt: Segregering - faldende
elevtal - reffusioner.

Se referat fra januar.

• Vi holder ved beslutningen fra sidst.

• Dvs. Film - personlig årsberetning -

elever i klasserne under beretningen
osv.

• Det foregår i PLC.
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• Alt aktivitet foregår i udskolings byg-
mngen.

• Lasse finder billeder og emner fra det
sidste år.

• Bo laver filmen.

5. Forældremøder skoleåret 23/24

Opfølgning/tilbagemeldinger fra 4. og 5.
klasse.

Se referat fra januar.

Ina og Lasse har spurgt forældrene i 4. og 5. kl.

Ina:

• Der er forslag om, at datoerne meldes
ud før.

• At der burde være mødepligt.

• At der kunne meldes flere datoer ud, så

man kan se, hvor flest kan.

• Alt i alt vil forældrene gerne have dato-

eme i god tid.

Lasse:

• Der kan være mange møder man skal

deltage i.

• Klassen er forpligtet på andre aktivite-

ter. F.eks. boden, aktiviteter for klasse-

kassen osv.

Vigtigt vi får tydeliggjort for forældrene at
forældremøderne er der, hvor man kan få "hørt

sin stemme" og give sin mening til kende.

Vigtigt at forældremøderne skaber et "rum"

hvor forældrene kan drøfte forskellige ting med
hinanden. (det kunne F.eks. brug af sociale

medier). Disse drøftelser kan man ikke altid se

ud fra mødernes dagsorden, idet de opstår

spontant.

Møderne kunne evt. gøres mere levende ved at

holde mødet i f.eks. håndværk og design og in-

troducere faget.

Et tiltag er at der sendes en dato ud inden

sommerferien. Herefter er der til eller fra-

melding til møderne.
Hvis man ikke har svaret kontaktes foræl-

drene.

6. Skoleudviklingssamtale:

Søren indviede bestyrelsen i hvad vi vil fortælle
og hvordan.
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7. Punkter til næste møde:

8: Eventuelt:
Næste møde torsdag d. 9. mar. 2023 Id.

18.30

Han har lavet et power point som udgangs-

punkt.

• Årsberetning

• Næste skoleår. Status på planlægning.

fLn^^^ rM^..<2_—

J._CL^

^

^. ^cc{,u

c!^i.$-^p^^

'é€c^u (K ^'cn^u^ct^

\MJ

-^^-^' ^

^

-4-


